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INTERPELACJA 

dotycząca prośby skierowanej do Pana Prezydenta Krzysztofa Jażdżyka 

 

 
Szanowny Panie Prezydencie, 

w imieniu mieszkańców oraz własnym przekazują prośbę mieszkańców osiedla Rawka  

z prośbą o wsparcie w rozwiązaniu bolączki opisanej w załączniku. 

  W załączniku przekazuję treść petycji. 

 

Z poważaniem 

Rafał Koczywąs 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Załącznik do interpelacji 

 

 

                                                                                 Sz. P. Krzysztof Jażdzyk 

PREZYDENT MIASTA SKIERNIEWICE 

 

 

WNIOSEK 

 

Szanowni Państwo,  

w Poniższym wniosku wskazuje co następuje:  

Pani Dyrektor Przedszkola nr 5 z ulicy Czystej zdecydowała o ograniczeniu z trzech na dwie 
grupy dzieci  w filii Przedszkolu na Rawce 

a) pierwsza grupa razem mają chodzić  3 i 4 latkowie 

b) druga grupa razem 5 i 6 latkowie  -( 6 latkowie tzw zerówka ) 

Tematy do omówienia: 

1. Rodzice 6 latków nie godzą się na to aby dzieci tzw zerówka będą uczęszczały na zajęcia 
razem z 5 latkami z uwagi iż przy łączeniu z młodszymi starsze dzieci cofają się do 5 latków. 

2. Nowe grupy mają być po 25 dzieci a wcześniej były po 18 dzieci Czy wielkość sal na to 
pozwala ?? 

3. Jedna sala będzie nie wykorzystana 

4. Rekrutacja na nowy rok 3 latków to tylko 10 dzieci a 9 dzieciaczków nie zostało przyjętych 
a są chętni. 

5. Na osiedlu Rawka jest tylko jedno Przedszkole i nie każdy ma możliwość dowiezienia 
dziecka do innego Przedszkola w Skierniewicach a tutaj wprowadzamy ograniczenia osobowe 

Obecnie zbieramy podpisy rodziców 6 latków  oraz drugą listę osób o ponowne rozpatrzenie 
przyjęcia 3 latków. 

 
 

 


